



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار (ش.م.ع.ع)
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

التاريخ: 2024/06/02

Award of Tender

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that Ministry of Health, has awarded Oman National Engineering & Investment Company SAOG (ONEIC) On 02/06/2024 a contract of Operation and Maintenance of Equipment's and Services at Al Buraimi Hospital and its Affiliated Units in Al Buraimi Governorate for the sum of 1,324,310 (One million three hundred and twenty-four thousand three hundred and ten Omani Rials), for the period of (36) months, commencing on 01/08/2024.

The awarding of the contract by the Ministry comes as continued the success achieved by the company in the operation and maintenance work of the largest number of reference hospitals in the Sultanate. The company has built extensive experience in this field, and generating substantial revenue through these contract.

إسناد مناقصة

يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأن وزارة الصحة قد أسندت لها بتاريخ 2024/06/02 عقد تشغيل وصيانة المعدات الصحية بمستشفى البريمي والمؤسسات الصحية بمحافظة البريمي بمبلغ إجمالي يبلغ 1,324,310 ر.ع (مليون وثلاثمائة وأربعة وعشرون ألفاً وثلاثمائة وعشرة ريالاً عمانياً)، لمدة (36) شهراً تبدأ من تاريخ 2024/08/01.

ويأتي إسناد العقد من قبل الوزارة في إطار النجاح الذي تحققه الشركة في أعمال التشغيل والصيانة للعديد من المستشفيات المرجعية في السلطنة وقد بنت الشركة خبرة واسعة في هذا المجال ، وتوقع الشركة -أن تحقق من خلال هذا العقد عوائد مناسبة بإذن الله.


الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer

